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W odpowiedzi na Pani interpelację z dnia 28 sierpnia 2024 r. w sprawie zamontowania placu zabaw 

dla dzieci w obrębie granicy Rybarzowic i Buczkowic oraz progów zwalniających na ul. Nad Brzegiem 

w Rybarzowicach uprzejmie informuję, że: 

 w przyszłym roku planowany jest montaż nowego placu zabaw w Rybarzowicach przy 

ul. Wodnej (pod warunkiem pozyskania na ten cel środków zewnętrznych), 

 w miarę możliwości finansowych i terenowych będzie można w przyszłości rozważać kolejne 

lokalizacje – w pierwszej kolejności w miejscach, gdzie do placów zabaw jest najdalej 

i najtrudniej komunikacyjnie, 

 rozumiem, że 1,5 km to odległość dość znaczna, jednak pragnę podkreślić, że teren o którym 

Pani pisze jest w całości skomunikowany chodnikiem i/lub ścieżką rowerową z dwoma 

wspomnianymi przez Panią placami zabaw, co pozwala na bezpieczne przemieszczanie się 

tak pieszo (w tym z wózkiem dziecięcym) jak i rowerem czy hulajnogą, co – warto zauważyć - 

również jest przyjemną i wartościową formą rekreacji,  

 z licznych interwencji mieszkańców, przy których posesjach były w przeszłości progi 

zwalniające, wynika, że ich montaż paradoksalnie może zmniejszyć bezpieczeństwo, co 

wynika z regularnej niestety praktyki kierowców polegającej na zjeżdżaniu na pobocze celem 

ominięcia progu przynajmniej częścią samochodu; ponadto progi zwalniające powodują 

bardzo duży hałas z uwagi na gwałtowne hamowanie wielu pojazdów przed progiem i nagłe 

przyspieszanie zaraz za nim - jest to długofalowo bardzo uciążliwe dla mieszkających 

w okolicy osób, 

 w przeszłości na kilku drogach gminnych były wykonane progi zwalniające, jednak po 

remontach nawierzchni nie odtwarzaliśmy ich ze względu na protesty mieszkańców 

związane z opisanymi wyżej problemami – i z tego powodu nie planujemy montażu nowych, 

 sytuacje łamania przepisów, do jakich należy przekraczanie dopuszczalnej prędkości, należy 

zgłaszać na policję (dotyczy to osób, które są świadkami takich zdarzeń, co pozwoli na 

podejmowanie przez policję skutecznych interwencji) - Urząd Gminy Buczkowice 

wielokrotnie zwracał się z prośbą do policji o przeprowadzanie kontroli prędkości na drogach 

na terenie gminy Buczkowice, prośby te są cały czas ponawiane. 
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